
Mariola Ga*'lor*'ska
Radna Rady Miasta
Wloclawek

Wloclawek 27.04.2018

?i 05.
Pan
Marek Wojtkowski
Prezydent lVliasta Wloclawek

Ponownie zwracam sig z uprzejm4 pro5bE w imieniu mieszkaric6w

ZawiSla o zbudowanie ulicy Suszyckiej inwestycja ta jest potrzebna

z uwagi na bezpieczenstwo uZytkownik6w drogi'

Uprzejmie proszQ Pana Prezydenta o pomoc w tej sprawie'

Z powahniem

ltt+,h,e,

Mariola Gawlorvska

?010


